
 
 

                                    

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Θεσσαλονίκη, 13/10/2020    

Των:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, βουλευτή Λάρισας 

Κωνσταντίνου Χήτα, βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 

 

Προς:   Τον κ. Υπουργό Οικονομικών  

 

ΘΕΜΑ:  «Μείωση Τέλους “ΕΝΦΙΑ” σε ανοίκιαστα διαμερίσματα» 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Όπως γνωρίζετε, από τον περασμένο Μάρτιο, τα ΑΕΙ ανέστειλαν την δια ζώσης διδασκαλία και με 

επί τούτου ΚΥΑ η αναστολή αυτή θα συνεχιστεί και το επόμενο έτος. Οι εξαιρέσεις, που αφορούν 

στην δια ζώσης διδασκαλία σε ορισμένα εργαστήρια και επιλεγόμενα μαθήματα, αφορούν σε, από 

ελάχιστα, έως μηδενικά ποσοστά μαθημάτων. Το αποτέλεσμα της αναστολής της δια ζώσης 

διδασκαλίας είναι ότι, από τον περασμένο Μάϊο, παρατηρήθηκε, όχι μόνο στη Θεσσαλονίκη αλλά 

και αυτονόητα, στην υπόλοιπη Ελλάδα, όπου εδρεύουν ΑΕΙ, οι φοιτητές να ξενοικιάζουν τα 

διαμερίσματά τους και ιδιαίτερα οι τεταρτοετείς. Οι δε πρωτοετείς φοιτητές, που επιθυμούν να 

νοικιάσουν διαμερίσματα είναι ελάχιστοι. Συμπερασματικά, παρατηρείται να αποχωρούν οι παλαιοί 

φοιτητές και να μην έρχονται νέοι πρωτοετείς. Αποτέλεσμα αυτού είναι, η Θεσσαλονίκη, η 

Κομοτηνή, η Ξάνθη και οι υπόλοιπες πόλεις να είναι ένα απέραντο ενοικιαστήριο. Με δεδομένο ότι, 

είναι πέραν κάθε λογικής, ηθικής και δικαίου να καταβάλουν οι ιδιοκτήτες ανοίκιαστων 

διαμερισμάτων ΕΝΦΙΑ για μια ακίνητη περιουσία, που δεν τους προσπορίζει έσοδα, 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

Είναι στις προθέσεις σας να θεσμοθετήσετε τη μείωση του ΕΝΦΙΑ σε ανοίκιαστα διαμερίσματα, των 

οποίων οι ιδιοκτήτες πλήττονται τεκμηριωμένα από την κρίση της περιόδου της πανδημίας του 

κορωνοϊού; 

 

Οι ερωτώντες βουλευτές 
 
 
Κυριάκος Βελόπουλος 
 
 
Κωνσταντίνος Χήτας 
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